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VRAGEN van de ChristenUnie van de heer M. Verhoef en mevrouw J.M. Jongman- 
Mollema betreffende uitbreiding onderhoud basketbalveldjes. 
(Binnengekomen: 29 maart 2011.) 
 
 
Afgelopen weekend hebben de basketbalspelers van GasTerra Flames de nationale 
beker voor de tweede keer in de geschiedenis naar Groningen gehaald. Afgelopen 
seizoen werden zij al landskampioen en staand aan de vooravond van de play-offs 
heeft “Donar” met de huidige koppositie een goede uitgangspositie voor het 
prolongeren van deze titel. De successen van dit professionele team ontgaan de 
Groningse jongeren ongetwijfeld niet. Dit is immers ook een van de (bijkomende) 
doelen van topsport: de uitstraling op de jeugd waardoor zij enthousiast worden en het 
spel zelf gaan spelen, een natuurlijke sportstimulering die de jeugd in beweging 
brengt. Langer wordende avonden en goed onderhouden veldjes nodigen daartoe uit. 

In het Dagblad van het Noorden heeft Albert van der Ark, technisch manager bij 
GasTerra Flames, enige tijd geleden echter zijn zorgen al geuit over het ontbreken van 
een “pleintjescultuur” in Groningen. Hoewel de gemeente een dergelijke cultuur niet 
kan kweken, kan het de jeugd wel extra stimuleren om het basketbalspel op een van 
de ca. 40 veldjes bij hun in de buurt te gaan spelen. Want hoewel er een 
onderhoudsschema bij deze veldjes aanwezig is, blijkt, zoals uit het artikel in het 
Dagblad van het Noorden ook blijkt, dat bij de meeste baskets de netjes ontbreken, de 
baskets te hoog hangen en de lijnen op het veld ontbreken. Hierdoor wordt het spelen 
op de veldjes niet aantrekkelijk gemaakt en mist de topsport zijn uitwerking op de 
jeugd.  

Het ontbreken van netjes kan een gevolg zijn van vandalisme, maar hiervoor kan voor 
vandalisme-bestendige uitvoeringen, zoals stalen netjes, gekozen worden. 

 

Omdat de fractie van de ChristenUnie vindt dat topsport jongeren stimuleert om te 
sporten stelt zij de volgende vragen: 

1. Heeft het college een standpunt over de uitwerking van topsport en de daarin 
behaalde successen op de Groningse jeugd? Zo ja en zo neen, wil het college 
dat standpunt toelichten? 
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2. Is het college bereid om het team van GasTerra Flames, na de gewonnen 
bekerfinale, een kado aan te bieden in de vorm van een toezegging om de 
Groningse basketbalveldjes beter te onderhouden door bij de eerstvolgende 
onderhoudsbeurt de baskets op de juiste hoogte te hangen, te voorzien van 
netjes en lijnen op het veld te plaatsen? 

3. Is het college bereid om in het onderhoud van deze straataccomodaties voor 
een duurzame en vandalisme-bestendige optie te kiezen zodat de veldjes 
minimaal gedurende de periode tot het vervangjaar van de baskets bespeeld 
kunnen worden? 

 
 


